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           JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 26.05.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, având următoarea ordine 

de zi: 

 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 21 aprilie  2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 13 mai 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Anexei nr. 4 ,,Programul de investiții cu 

finanțare din bugetul local pe anul 2022” la H.C.L. nr. 51/ 24.02.2022 pentru aprobarea bugetului 

Municipiului Săcele pe anul 2022, rectificată prin H.C.L.  nr. 123/07.04.2022 – iniţiator PRIMAR Ing.  

      POPA  VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 4. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul  „Lucrări de amenajare a zonei de  fitness situată în vecinătatea blocului nr. 45  și a centrului 

maternal «CASA MAMEI»”, din Cartierul Ștefan cel Mare, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „Lucrări de amenajare a locului de joacă din parcul «Bucuria Copiilor»”, din cartierul 

Ștefan cel Mare - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4 .  

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului și a situațiilor financiare 

ale Municipiului Săcele pe anul 2021- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna aprilie 2022 pentru  

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate 

 decât cea de reşedinţă – iniţiator PRIMAR  Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 3, 4;  

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului 

Săcele pentru activități legate de culte religioase recunoscute de lege în România - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului 

Săcele pentru programe, proiecte și acțiuni culturale - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 3, 4;  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al 

Municipiului Săcele pentru acțiuni și programe  sportive  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
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Avize Comisiile 1, 3, 4;  

12. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului de 

Investiții al R.P.L.P Săcele R.A. pentru anul 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 4;   

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă 

pe picior   ale partizilor, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de producție 

2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei 

lemnoase pentru partida 306/ 2100156801620 și partida 331/2200156800200  din U.P. VI Tărlung - 

iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

15. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  participării  UAT Municipiul Săcele la ,,Programul privind 

reducerea emisiilor de gaze cu efect de seră în transporturi,  prin promovarea infrastructurii pentru 

vehiculele de transport rutier nepoluant din punct de vedere energetic: staţii de reîncărcare pentru 

vehicule electrice în localităţi”, a acordului privind susținerea contribuției financiare proprii, a 

documentației tehnico-economice și a indicatorilor  tehnico economici pentru proiectul „Stații de 

reîncarcare pentru vehicule electrice în  municipiul Săcele - jud. Brașov”- iniţiator  PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4;  

16. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

280/19.12.2019 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „DALI – Bretea str. Câmpului – Modernizare și reabilitare” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și 

Reziliență (PNRR) - Componenta C10 – Fondul Local/Investiția I.1. - Mobilitate urbană durabilă/Sub-

investiția I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme 

inteligente de management urban/local) și aprobarea proiectului ,,DEZVOLTARE SISTEME DE 

TRANSPORT INTELIGENT (ITS)  ÎN ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV” - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta C10 - Fondul local/Investiția I.1 – Mobilitate urbană durabilă, sub-investiția I.1.1 - 

Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de vehicule nepoluante) si  aprobarea 

proiectului ,,ACHIZIŢIE DE MIJLOACE DE TRANSPORT PUBLIC – AUTOBUZE NEPOLUANTE – ÎN 

ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV”- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea anexei la H.C.L. nr. 17/28.01.2021 privind aprobarea 

contractării și garantării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 40.000.000 lei, cu o maturitate de 

15 ani și 2 ani perioadă de grație, în vederea asigurării finanțării unor investiții publice de interes local – 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 4; 

20. Proiect de hotărâre pentru modificarea Regulamentului privind reglementarea cadrului general pentru 

repartizarea şi închirierea locuinţelor tip ANL aflate pe raza Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivului de investiție „Aparatură și Echipamente medicale” pentru  

Spitalul Municipal Săcele – iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

 

22. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (D.A.L.I.) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind obiectivul de investiție „Desființare corp C1 și C2, construcții anexe din B-dul G. Moroianu nr. 

111”– iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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23. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (D.A.L.I.) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind obiectivul de investiție „Desființare clădire C2 centrala termică, clădire C3 spații depozitare din cadrul 

Spitalului Municipal Săcele ” str. OITUZ nr. 54 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită a spațiului medical din Policlinica Municipiului Săcele, 

Aleea Episcop Popeea nr. 20, către Spitalul Municipal Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Colaborare încheiat între Municipiul Săcele, Fundația 

pentru Asistență Socială și Tineret (F.A.S.T) din Săcele și Asociația Lions Club Brașov, în scopul acordării de 

sprijin și asistență umanitară cetățeniilor străini sau apatrizi aflați în situații deosebite, proveniți din conflictul 

armat din Ucraina – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4. 

26. Proiect de hotărâre pentru actualizarea Nomenclatorului stradal al Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 3, 4.  

27. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de valabilitate PUZ ,,Construire locuințe unifamiliale-Str. 

Ciucaș (DE 264), extravilan Săcele”– iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

28. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilele situate în Municipiul 

Săcele, B-dul George Moroianu  nr. 71 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii terenului înscris în CF nr. 109813 Săcele, în suprafață de 799 

mp, cu terenul înscris în CF nr. 118491  Săcele, în suprafață de 331 mp, situate în Municipiul  

Săcele, Str. Gh. Doja nr. 10A - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea convocării adunării generale a proprietarilor de teren agricol din 

Municipiul Săcele, în vederea desemnării reprezentanților acestora în Comisia Locală de aplicare a legilor 

Fondului Funciar a Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR  Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 4. 

31. Proiect de hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară, în sensul înscrierii în domeniului privat a 

unor imobile situate în Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR  Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

32. Proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului 

înscris în CF nr. 114144 Săcele, nr. top. 807/15/1 în suprafață de 145 mp, categoria de folosință curți - 

construcții, proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat - iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

33. Proiect de hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului 

înscris în CF nr. 115485 Săcele, nr. cad. 115485 în suprafață de 425 mp, categoria de folosință arabil, 

proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat – iniţiator   PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL 

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

34. Proiect de hotărâre privind  transmiterea fără plată în proprietatea Parohiei Ortodoxă Română Turcheș I 

Săcele,  a imobilului, teren înscris în CF nr. 119300 Săcele, în suprafață de 3195 mp, categoria de  

     folosință pășune, aflat în domeniul privat al Municipiului Săcele- iniţiator PRIMAR  Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

35. Proiect de hotărâre privind  actualizarea  datelor de carte funciară  pentru imobilul înscris în CF nr. 102148  - 

str. Cocorului din Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 1.000 lei din bugetul local al Municipiului Săcele cu 

destinaţia ,,ajutor de urgenţă“ doamnei Bartos Kiraly Izabella, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. 

Narciselor nr. 24 - iniţiator PRIMAR   Ing. POPA VIRGIL.   

Avize Comisiile 1, 3, 4. 

 

37. Diverse. 

- Informare – petiție cetățeni str. Ilie Minea. 
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La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                  - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                  - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciu Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                 - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciu  Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  Ordonanțare C.F.P.P. 

                  - d-l Matei Ion – Șef Birou Fond Locativ, Spaţii cu Altă Destinaţie, Administrare Spital, Policlinică 

                  - d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 

- d-l Jinga Ovidiu – insp. Biroul Investiții 

-d-na Bîja Ileana - insp. Biroul Investiții  

- d-na Vănășilă Alina – insp. Biroul Urbanism 

- d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional în Municipiul Săcele 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

          

 

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  Jónás András. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și anunță că se transmite live, după care dă cuvântul 

d-nei Secretar General pentru a face apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție. 

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

            37. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul 

,,AMENAJARE ȘI DOTARE CENTRU EDUCAȚIONAL MULTIFUNCȚIONAL ÎN ZFˮ (corp 2) 

– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

          38. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-

economici pentru investiția ,,AMENAJARE ȘI DOTARE CENTRU EDUCAȚIONAL MULTIFUNCȚIONAL 

ÎN ZF (corp 2)” cod SMIS 152298 – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

         39. Proiect de hotărâre privind actualizarea documentației tehnice și a indicatorilor tehnico-economici 

aprobați prin H.C.L. nr. 244/30.09.2021 pentru aprobarea documentației tehnice (studiu de coexistență) și a 

indicatorilor tehnico-economici privind „Trecerea din LEA în LES a alimentării cu energie electrică, pe str. 

Fâneții”– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

       40. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 101/24.03.2022 privind aprobarea STUDIULUI DE 

FEZABILITATE pentru Proiect regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul 

Brașov/Regiunea Centru, în perioada 2014-2020*, a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului, a părții cotei 

de co-finanțare a cheltuielilor eligibile ale proiectului și acordarea mandatului special reprezentantului UAT 

Săcele pentru aprobarea strategiei de tarifare și încheierea Actului Adițional la Contractul de Delegare – inițiator 

Primar Ing. Popa Virgil. 

      41. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special în favoarea ADI ,,ISO Mediu” Brașov în 

vederea derulării  procedurii de negociere fără publicarea prealabilă a unui anunț de participare în vederea 

atribuirii Contractului de delegare a gestiunii activității de eliminare prin depozitare a deșeurilor provenite de pe 

raza unităților administrativ-teritoriale membre ADI ,,ISO Mediu” Brașov – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

      42. Proiect de hotărâre privind acordul pentru participarea Municipiului Săcele în calitate de Lider de proiect 

la implementarea proiectului ,,Servicii integrate pentru membrii comunității ZUM Gârcini” cod proiect 153783 

precum și aprobarea cotelor de cofinanțare  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

        D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) și 

ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru).  

       D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, înainte de a se începe dezbaterea ordinii de zi, dorește să 

anunțe că la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi nu participă la vot d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-l Munteanu 
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Gheorge și d-l Géczi Gellért, la punctul nr. 25 de pe odinea de zi nu participă la vot d-l Tóth Sándor, iar la 

punctul nr. 2 de pe ordinea de zi nu participă la vot d-l Jitaru Gheorghe.  

          D-na Popescu Gabriela anunță că nu participă la vot la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi. 

          D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, începând cu acest an, declarațiile de avere și interese se 

completează exclusiv online, sens în care domnii și doamnele consilieri locali au primit un e-mail cu link-ul de 

conectare, iar cei care nu le-au completat încă ar trebui să o facă, pentru a se încadra în termenul legal. 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data 

de 21 aprilie  2022.   

         D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  169. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 13 mai 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      D-l Președinte anunță că d-l consilier local Jitaru Gheorghe  nu participă la vot, întrucât a nu a luat parte la 

ședința mai sus menționată. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Jitaru Gheorghe 

nu participă la vot ). H.C.L. nr.  170. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, pentru aprobarea 

modificării și completării Anexei nr. 4 ,,Programul de investiții cu finanțare din bugetul local pe anul 2022” la 

H.C.L. nr. 51/ 24.02.2022 pentru aprobarea bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022, rectificată prin H.C.L.  

nr. 123/07.04.2022. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

         Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

 Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

 Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

 Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  171. 

     D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul  „Lucrări de 

amenajare a zonei de  fitness situată în vecinătatea blocului nr. 45  și a centrului maternal «CASA MAMEI»”, 

din Cartierul Ștefan cel Mare, Municipiul Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 172. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre  privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul 

„Lucrări de amenajare a locului de joacă din parcul «Bucuria Copiilor»”, din cartierul Ștefan cel Mare.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 
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         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 173. 

         D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 174. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului și a situațiilor financiare ale Municipiului Săcele pe 

anul 2021. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 175. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna aprilie 2022 pentru cadrele didactice şi personalul 

 didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate  decât cea de reşedinţă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 176. 

      D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului Săcele pentru activități 

legate de culte religioase recunoscute de lege în România. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 177. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului Săcele pentru 

programe, proiecte și acțiuni culturale.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, 4 voturi pentru, d-l Géczi Gellért nu participă la vot    

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 15 voturi pentru (d-l Géczi Gellért, d-l Munteanu 

Gheorghe, d-na Popescu Gabriela și d-na Voicescu Nicoleta Teonia nu participă la vot). H.C.L. nr. 178. 

D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Municipiului Săcele pentru 

acțiuni și programe  sportive. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 179. 
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D-l Președinte ia cuvântul și spune că la aceste ultime 3 puncte dorește să facă o remarcă, respectiv faptul 

că, comisia care s-a ocupat de evaluarea acestor proiecte a avut o activitate impecabilă, neexistând nici un fel de 

probleme, în sensul că nu s-au înregistrat contestații. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre pentru  aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului de Investiții al  

R.P.L.P Săcele R.A. pentru anul 2022.  

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 180. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitația publică cu strigare de masă lemnoasă pe picior   ale 

partizilor, în vederea valorificării acesteia către operatorii economici, pentru anul de producție 2022. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 181. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei lemnoase pentru 

partida 306/ 2100156801620 și partida 331/2200156800200  din U.P. VI Tărlung. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 182. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  aprobarea  participării  UAT Municipiul Săcele la ,,Programul privind reducerea emisiilor de 

gaze cu efect de seră în transporturi,  prin promovarea infrastructurii pentru vehiculele de transport rutier 

nepoluant din punct de vedere energetic: staţii de reîncărcare pentru vehicule electrice în localităţi”, a acordului 

privind susținerea contribuției financiare proprii, a documentației tehnico-economice și a indicatorilor  tehnico 

economici pentru proiectul „Stații de reîncarcare pentru vehicule electrice în  municipiul Săcele - jud. Brașov”.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 183.                                                         

D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 280/19.12.2019 privind aprobarea 

documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – Bretea str. 

Câmpului – Modernizare și reabilitare”. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

   Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 184.                                                                

D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și Reziliență (PNRR) - 

Componenta C10 – Fondul Local/Investiția I.1. - Mobilitate urbană durabilă/Sub-investiția I.1.2 - Asigurarea 
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infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management 

urban/local) și aprobarea proiectului ,,DEZVOLTARE SISTEME DE TRANSPORT INTELIGENT (ITS)  ÎN 

ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV”. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 185. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta C10 - Fondul local/Investiția I.1 – Mobilitate urbană durabilă, sub-investiția I.1.1 - Înnoirea 

parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de vehicule nepoluante) si  aprobarea proiectului 

,,ACHIZIŢIE DE MIJLOACE DE TRANSPORT PUBLIC – AUTOBUZE NEPOLUANTE – ÎN ZONA 

METROPOLITANĂ BRAȘOV”. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 186.                   

D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind modificarea și completarea anexei la H.C.L. nr. 17/28.01.2021 privind aprobarea contractării și 

garantării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 40.000.000 lei, cu o maturitate de 15 ani și 2 ani 

perioadă de grație, în vederea asigurării finanțării unor investiții publice de interes local. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 187. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru modificarea Regulamentului privind reglementarea cadrului general pentru repartizarea şi  

închirierea locuinţelor tip ANL aflate pe raza Municipiului Săcele. 

      D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 188. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

 privind aprobarea obiectivului de investiție „Aparatură și Echipamente medicale” pentru  Spitalul Municipal 

 Săcele. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 189. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea documentației tehnice (D.A.L.I.) și a indicatorilor tehnico-economici privind obiectivul de 

investiție „Desființare corp C1 și C2, construcții anexe din B-dul G. Moroianu nr. 111”. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 



 9 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 190. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea documentației tehnice (D.A.L.I.) și a indicatorilor tehnico-economici privind obiectivul de 

investiție „Desființare clădire C2 centrala termică, clădire C3 spații depozitare din cadrul Spitalului Municipal 

Săcele ” str. OITUZ nr. 54. 

      D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu îndreptarea erorii materiale, respectiv fișierul piese desenate să fie cel 

corect, nu cel preluat, din eroare, de la punctul anterior    

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil    

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul    

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 191. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită a spațiului medical din Policlinica Municipiului Săcele, Aleea Episcop Popeea 

nr. 20, către Spitalul Municipal Săcele.   

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz  favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz  favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 192.  

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Protocolului de Colaborare încheiat între Municipiul Săcele, Fundația pentru Asistență Socială 

și Tineret (F.A.S.T) din Săcele și Asociația Lions Club Brașov, în scopul acordării de sprijin și asistență 

umanitară cetățeniilor străini sau apatrizi aflați în situații deosebite, proveniți din conflictul armat din Ucraina. 

     D-na  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Tóth Sándor  nu 

participă la vot). H.C.L. nr. 193.  

      D-na Voicescu Nicoleta Teonia întreabă câte persoane sunt în Municipiul Săcele la acest moment în această 

situație. 

      D- Primar spune că nu se poate spune la nivel de municipiul, dar la cele două locații de care se face vorbire, 

aproximativ 80 de persoane. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru actualizarea Nomenclatorului stradal al Municipiului Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 194.  

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind prelungirea termenului de valabilitate PUZ ,,Construire locuințe unifamiliale-Str. Ciucaș (DE 264), 

extravilan Săcele”. 

         D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 195.  



 10 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind actualizarea datelor de carte funciară pentru imobilele situate în Municipiul Săcele, B-dul George 

Moroianu  nr. 71. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 196. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea alipirii terenului înscris în CF nr. 109813 Săcele, în suprafață de 799 mp, cu terenul 

înscris în CF nr. 118491  Săcele, în suprafață de 331 mp, situate în Municipiul  

Săcele, Str. Gh. Doja nr. 10A. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

D-l președinte al comisiei de specialitate nr. 2 completează ceea ce a expus anterior, respectiv faptul că 

avizul comisiei de specialitate este favorabil, cu discuții în plen.  

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că nu este prima dată când în ședința pe comisii de 

specialitate se discută ceva, iar d-l președinte al comisiei spune altceva. Dumnealui mai spune că, așa cum s-a 

discutat și cu d-na Secretar General în ședința pe comisii de specialitate, imobilul de 331 mp nu are categoria de 

folosință specificată în extrasul de carte funciară, fiind, de fapt, un drum de acces pentru un alt imobil, acolo este 

vorba de o servitute. 

     D-na Secretar General spune că nu este instituit un drept de servitute acolo, nu s-a solicitat acest lucru. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că nu există din punct de vedere tabular, dar există și servituți extratabulare, 

având în vedere că acolo de peste 20 ani este această situație, Codul Civil prevede că dacă se foloșeste un  

termen de anumiți ani, se uzucapează inclusiv dreptul de servitute de trecere sau de acces. 

    D-na Secretar General spune că nu a existat drept de servitute acolo niciodată.   

    D-l Popa Marius Cristian reiterează faptul că nu a găsit în nota justificată, în memoriu, motivația pentru care 

se face această alipire.  

    D-na Secretar General spune că s-a discutat acest lucru în ședința pe comisii de specialitate. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că s-a discutat, dar întreabă cum este posbil să ajungă la studiu pe comisii și 

în plen un proiect de hotărâre fără motivare, se specifică doar că este necesară alipirea. 

     D-na Secretar General spune că s-a discutat la comisia de specialitate nr. 2 de ce este necesară această alipire. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că s-a discutat, s-au lămurit despre ce este vorba. 

     D-na Secretar General spune că nu vede nici un impediment, dacă aceste două  terenuri se alipesc, să rămână 

dreptul de trecere și că nu crede că toată această suprafață de 331 mp reprezintă acea alee. 

   D-l Popa Marius Cristian spune că toată acea suprafată de 331 mp este acea alee betonată și că nu constituie un 

impediment realizarea alipirii, dar, ulterior, având în vedere că drumul acela se folosește efectiv pentru acces, va 

trebui să se dea o servitute și se va dezmembra iarăși în acest caz. 

       D-na Secretar General spune că va trebui să se solicite acest lucru și că se va da drept de trecere sau de 

servitute în urma unei solicitări, fără a se dezmembra și menționează faptul că s-a explicat situația cu frontul 

stradal, respectiv cealaltă parte nu are 12 mp front stradal. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că exact așa cum a specificat antevorbitoarea, se putea aplica geometric 

acces pe cealaltă latură. 

      D-na Secretar General spune că nu era de competență juridică modul în care s-a realizat acea geometrie 

inițial, putea să se facă invers, pe latul terenului și reiterează faptul că nu vede nici un impediment în faptul că  

aceste două terenuri se alipesc, în ceea ce privește acordarea unui drept de trecere, ceea ce este important este ca 

să rămână 12 mp, lotul celălalt având  puțin peste 11 mp front stradal, iar pentru a putea face ceva cu acel lot de 

799 mp, este nevoie de front stradal de 12 mp, altfel acel teren rămâne inutil, ori acolo se preconizează realizarea 

unei remize de pompieri, acel teren fiind folosit dintotdeauna în acest scop. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că se putea folosi pe celălalt front, se schimba categoria de folosință la cei 331 

mp  de drum și se va avea front. 
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    D-na Secretar General spune că acele documentații au fost ambele în Consiliul Local, pentru ambele loturi 

când s-a realizat geometria, în ședințele trecute.   

    D-l Popa Marius Cristian spune că, din punct de vedere tehnic, punct de vedere pe care îl susține, două 

imobile se pot alipi când au aceeași categorie de folosință.  

   D-na Secretar General spune că aceste imobile au, scriptic, aceeași categorie de folosință.  

   D-l Popa Marius Cristian spune că, faptic, nu au aceeași categorie de folosință. 

   D-na Secretar General spune că pentru municipalitate este necesară această alipire, pentru realizarea frontului 

stradal de 12 mp și nu vede nici un impediment juridic să fie alipite, iar după, să i se acorde acelei persoane drept 

de trecere sau ce se dorește acolo.   

   D-l Primar spune că acest lucru se întâmplă, în cazul în care se solicită acordarea uni drept de servitute. 

   D-na Secretar General spune că nu a solicitat nimeni acest lucru de-a lungul timpului. 

   D-l Primar ia cuvântul și spune că se încearcă, în ultima perioadă, clarificarea situației mai multor terenuri, cu 

unele s-a reușit,  altele sunt în curs de rezolvare, pentru, că așa cum se știe, au rămas foarte puține terenuri care 

nu au fost înstrăinate și acestea au rămas fie pe Statul Român, pe municipiu sau sub altă formă și prin acest 

proiect de hotărâre se dorește clarificare situației, trebuie să avem un lot foarte clar deliminat și ulterior, cel care 

trece pe acolo de atâția ani și nu a solicitat servitute, o poate face. Dumnealui mai spune că se încearcă să se intre 

într-o stare de legalitate cu toate, cu  terenuri și  accese. 

   D-na Secretar General spune că, pe viitor, se va avea grijă ca în rapoartele de specialitate să se treacă 

justificarea.  

   D-l Brânzea Ovidiu spune că nu s-a trecut acest lucru, pentru că încă nu se cunoaște cu exactitate ce se dorește 

să se realizeze acolo, o școală, o grădiniță, o remiză de pompieri, etc. 

   D-l Popa Marius Cristian spune că o motivare trebuia trecută. 

    D-na Secretar General spune că, așa cum s-a discutat și pe comisii, indiferent ce se dorește să se facă acolo, nu 

există 12 mp front sttradal.  

   D-l Președinte concluzionează că ulterior, dreptul de servitute se poate rezolva printr-o hotărâre de consiliu 

local, în baza unei solicitări. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 16 voturi pentru, 3 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-l Paraipan George Horațiu și d-l Costea Ionuț Cătălin). H.C.L. nr. 197.  

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 30 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea convocării adunării generale a proprietarilor de teren agricol din Municipiul Săcele, în vederea 

desemnării reprezentanților acestora în Comisia Locală de aplicare a legilor Fondului Funciar a Municipiului 

Săcele. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru, 1 abținere (d-l Popa Marisu 

Cristian). H.C.L. nr. 198.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 31 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea datelor de carte funciară, în sensul înscrierii în domeniului privat a unor imobile 

situate în Municipiul Săcele. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 199.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 32 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF 

nr. 114144 Săcele, nr. top. 807/15/1 în suprafață de 145 mp, categoria de folosință curți - construcții, 

proprietatea Municipiului Săcele - domeniul privat. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil  
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 200.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 33 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind însușirea Raportului de evaluare și aprobarea vânzării prin licitație, a imobilului înscris în CF 

nr. 115485 Săcele, nr. cad. 115485 în suprafață de 425 mp, categoria de folosință arabil, proprietatea 

Municipiului Săcele - domeniul privat. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 abțineri și discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 abțineri din partea formațiunii politice PNL.   

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, așa cum s-a discutat și în comisii,  acest teren este lângă 

drum, este alipit de acesta și ar lărgi o bucată din acest drum, dar la capătul său sunt alte terenuri private, sens în 

care se pot arăta și schițele respective, din care reiese că nu se poate folosi ca drum pentru ieșire în DN1, este 

practic lipit de drumul existent. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că în cazul unui PUZ, nu se poate sta cu acel drum de 4 m, un drum agricol. 

        D-na Secretar General spune că acest teren este folosit de cineva de ani zile, fără a plăti nimic.  

        D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie reglementat în alt mod acest aspect, dar acest teren folosește la 

lărgirea drumului.  

         D-na Secretar General dă cuvântul d-lui Brânzea Ovidiu pentru a prezenta schițele și a explica care este 

situația. 

         D-l Brânzea Ovidiu spune că toate loturile sunt sub linia de înalta tensiune de 110, acolo nu se va construi 

niciodată, nu este un obiectiv să se lățească un drum de 6 m să se facă de 10 -12 m, drumul acela se înfundă în 

casele de pe str. Fagului, în spatele grădinilor, iar acest lot nu iese în DN1, are o lățime de 5,40 m, o lungime de 

aproximativ 86 m, este situat în partea de est, iar cel care a solicitat cumpărarea este proprietar, a cumpărat în 

urmă cu 8 luni când s-au vândut acele loturi sub linia de înaltă tensiune și l-a împrejmuit în sensul plantării unor 

pomișori, inclusiv la acest teren și a venit cu solicitarea de a-l achiziționa, sens în care s-a realizat un raport de 

evaluare.   

         D-l Primar ia cuvântul și spune că este exclus ca, în viitor, acest teren să fie folosit pentru un drum, această 

parcelă este doar 1/3 din drumul până la DN1, de la aceasta și până la DN1 mai sunt cel puțin 6 parcele, ori nu se 

poate trece peste un teren privat să se facă drum, un drum al cărui rost nu îl vede în această zonă. Dumnealui mai 

spune că s-au valorificat acele terenuri de sub linia de înaltă tensiune de 110, pe toată linia, iar acest teren face 

parte dintre acestea, menționând că acest lot nu ne ajută la nimic dată fiind situația mai sus expusă.    

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se respinge cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-na Popescu 

Gabriela, d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l Gîndac Nicolae, d-l Paraipan George Horațiu, d-l 

Costea Cătălin Ionuț, d-l Florescu Marius, d-na Paniti Izabella și d-l Popa Marius Cristian). H.C.L. nr. 201.   

        D-na Secretar General spune că având în vedere că la acest punct de pe ordinea de zi cvorumul necesar este 

de 2/3, proiectul de hotărâre nu a trecut.  

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 34 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  transmiterea fără plată în proprietatea Parohiei Ortodoxă Română Turcheș I Săcele,  a 

imobilului, teren înscris în CF nr. 119300 Săcele, în suprafață de 3195 mp, categoria de  

     folosință pășune, aflat în domeniul privat al Municipiului Săcele. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 202.  

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 35 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  actualizarea  datelor de carte funciară  pentru imobilul înscris în CF nr. 102148  - str. Cocorului 

din Municipiul Săcele. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 203. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 36 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 1.000 lei din bugetul local al Municipiului Săcele cu destinaţia 

,,ajutor de urgenţă“ doamnei Bartos Kiraly Izabella, cu domiciliul în Municipiul Săcele, Str. Narciselor nr. 24. 

       D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

        D-l Președinte anunță că votul este secret. 

        Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-na Bartos Kiraly Izabella: 19 voturi  pentru,  0  

împotrivă. H.C.L. nr. 204. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 37 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor  legate de proiectul ,,AMENAJARE ȘI DOTARE 

CENTRU EDUCAȚIONAL MULTIFUNCȚIONAL ÎN ZFˮ (corp 2). 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 205. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 38 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-economici pentru 

investiția ,,AMENAJARE ȘI DOTARE CENTRU EDUCAȚIONAL MULTIFUNCȚIONAL ÎN ZF (corp 2)” 

cod SMIS 152298. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 206. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 39 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea documentației tehnice și a indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr. 

244/30.09.2021 pentru aprobarea documentației tehnice (studiu de coexistență) și a indicatorilor tehnico-

economici privind „Trecerea din LEA în LES a alimentării cu energie electrică, pe str. Fâneții”. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 207. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 40 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 101/24.03.2022 privind aprobarea STUDIULUI DE FEZABILITATE 

pentru Proiect regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Brașov/Regiunea Centru, în 

perioada 2014-2020*, a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului, a părții cotei de co-finanțare a 

cheltuielilor eligibile ale proiectului și acordarea mandatului special reprezentantului UAT Săcele pentru 

aprobarea strategiei de tarifare și încheierea Actului Adițional la Contractul de Delegare. 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 208. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 41 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind acordarea unui mandat special în favoarea ADI ,,ISO Mediu” Brașov în vederea derulării  

procedurii de negociere fără publicarea prealabilă a unui anunț de participare în vederea atribuirii Contractului 

de delegare a gestiunii activității de eliminare prin depozitare a deșeurilor provenite de pe raza unităților 

administrativ-teritoriale membre ADI ,,ISO Mediu” Brașov. 

     D-na Stoica Gabriela întreabă ce conferă dreptul să facă negocierea, asta fiind pe urgență, sunt în licitație sau 

care este situația.  

     D-l Gâdea Sorin spune că este o procedură de negociere directă, care este strict treaba lor.  

     D-l Popa Marius Cristian spune că aceasta este condiționată de anumite aspecte.  

     D-l Primar spune că, la ora actuală, deși s-a discutat de ani de zile despre realizarea unei noi locații pentru 

depozitare, asta nu se va întâmpla curând, iar singura soluție viabilă este Fin Eco. 

     D-l Gâdea Sorin spune că pentru a continua cu documentația necesară pornirii unui SMID la nivelul județului 

Brașov, unul dintre punctele obligatorii este  existența unei rampe ecologice de depozitare a gunoiului, singura 

rampă ecologică fiind Fin Eco, această negociere directă se poartă tocmai pentru a introduce rampa ecologică în 

cadrul proiectului. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că toți vor SMID, dar nimeni nu vrea pe teritoriul său. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 209. 

    D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 42 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordul pentru participarea Municipiului Săcele în calitate de Lider de proiect la implementarea 
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proiectului ,,Servicii integrate pentru membrii comunității ZUM Gârcini” cod proiect 153783 precum și 

aprobarea cotelor de cofinanțare. 

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 210. 

     D-l Președinte anunță că ordinea de zi a fost epuizată și că este înscrisă o  informare la secțiunea Diverse, 

respectiv o petiție a cetățenilor de pe  str. Ilie Minea, care a fost comunicată. 

   D-l Președinte dă cuvântul d-nilor și d-nelor consilieri locali pentru interpelări. 

   D-l Viceprimar spune că revine cu ceea ce terminat în ședința anterioară la secțiunea de Diverse, respectiv a 

lansat o invitație cu privire la subiectul cum stau cu contractele de salubrizare consilierii locali, dumnealui a 

venit cu factura în acest sens și cu numărul de persoane declarate. 

    Domnului Viceprimar i se alătură și alți colegi consilieri locali la invitația lansată în acest sens. 

    D-l Paraipan George Horațiu spune că inițiativa i se pare de prost gust, este o lansare într-un joc fără noimă. 

    D-l Viceprimar spune că provocarea lansată nu a fost cu caracter obligatoriu, menționând că, în primul rând, 

cei preznți la această masă trebuie să fie în regulă cu încheierea contractelor de salubrizate, cu corectitudinea în 

declararea persoanelor, respectiv plata la zi, după care se pot emite pretenții. 

    D-l Popa Marius Cristian îl întreabă pe d-l Viceprimar dacă are îndoieli în acest sens. 

   D-l Viceprimar spune că nu are cunoștință de informații în acest sens, motiv pentru care a apelat la bunăvoința 

dumnealor de aduce acele documente.  

    D-na Paniti Izabella spune că unii dintre dumnealor compostează și fac și colectare selectivă. 

    D-l Gâdea Sorin spune că a mai făcut dat curs unei astfel de provocări, respectiv în urmă cu 2 luni d-l consilier 

local Paraipan a avut o interpelare foarte dură cu privire la situația încasărilor și a contractelor încheiate la Cibin, 

în vechiul mandat ca și Viceprimar a făcut această verificare, iar operatorul este obligat să răspundă la orice fel 

de interpelare cu privire la contractul de salubritate și menționează că nu există îndoieli că unii dintre consilierii 

locali au mai puține persoane declarate, ci are convingerea că așa este, că sunt mai puține persoane declarate 

decât cele ce locuiesc la domiciliu. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că este diferență între cei care locuiesc efectiv și cei care au adresa la un 

imobil. 

     D-l Gâdea Sorin spune, pentru a evita orice echivoc, că este vorba despre cei care locuiesc, dacă cineva 

locuiește la o adresă este obligat să plătească gunoiul acolo, ori să demonstreze că la adresa din cartea de 

identitate are încheiat un contract de salubrizare.  

      D-l Președinte se raliază la cele expuse de antevorbitor. 

      D-na Balint Tunde Sara ia cuvântul și îl întreabă pe d-l Primar dacă se asfaltează str. Godri Janos, întrucât a 

văzut că se începe în cart. Baciu. 

     D-l Primar ia cuvântul și spune se va asfalta, anul acesta. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că este o problemă cu filiala Electrica din Săcele, care se va închide începând cu 

data 1 iulie și va avea repercusiuni asupra întregii populații din municipiu. 

     D-l Costea Cătălin Ionuț ia cuvântul și spune că cetățenii din Cart. Ștefan cel Mare au semnalat o problemă 

cu trotuarul de la Boro Market, care este plin de pietre, borduri, precum și canalizarea care nu are capac, tot 

acolo în zonă și se emană mirosul neplăcut, tot aici se dorește și montarea unui limitator de viteză, chiar în zona 

magazinului, întrucât se circulă cu viteză, sunt mașini parcate și s-au înregistrat câteva incidente.  Dumnealui 

mai spune că s-au efectuat lucrări pentru stâlpi, iar  cetățenii au semnalat că unele coșuri de gunoi nu au fost 

montate la loc în anumite zone, au rămas pe jos. 

    D-l Mangale Bogdan ia cuvântul și spune, referitor la montarea coșurilor pe stâlpii noi, nu doar că au fost 

montate la loc, ci s-au pus și suplimentar. 

   D-l Gâdea Sorin spune că acestea au fost pe jos între demontarea stâlpilor vechi și montarea unora noi, 

referitor la problema cu limitatorul de viteză, dacă cineva face și își asumă o cerere în acest sens pentru comisia 

de circulație,  s-ar putea realiza.  

   D-l Președinte spune că nu i se pare oportună montarea unui limitator de viteză acolo și anunță că astăzi se 

lucra la asfaltare și a întrebat când se va reveni la starea inițială în zona cu pietre și i s-a comunicat că în cursul 

zilei de mâine se va asfalta și mai spune că ar fi oportun ca cineva de la Primărie să supravegheze efectuarea 

acestor lucrări. 

   D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că dorește să ridice trei probleme, respectiv reiterează 

problema legată Valea Morii, unde, odată cu începerea ploilor de vară se vor înregistra niște evenimente 

neplăcute, s-a discutat și în ședința trecută și a constatat că în documentele înaintate de Biroul Investiții nu apare 

nimic în acest sens și consideră oportun să fie luată în calcul, în prima fază, măcar curățarea, până la o amenajare 

mai serioasă; al doilea punct este cu privire la Piața din Cart. Electroprecizia, unde accesul persoanelor cu 
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dizabilități nu se poate realiza, dar măcar să fie reparate treptele scărilor, întrucât se pot produce incidente. 

Dumnealui mai spune că ar propune, cât de curând, o întâlnire cu Consiliul de Administrație de la  Servicii 

Săcelene, că analizând lucrările care se fac, consideră că ar putea discuta cu acesta niște propuneri de asimilare a 

unor lucrări pentru a reabilita și această structură, pentru a nu se mai înregistra atâtea pierderi. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că dorește să revină la prima interpelare a d-lui consilier local Paraipan, 

menționând că după ce s-a discutat în urmă cu două ședințe situația de  str. Morii, s-a deplasat la fața locului, de 

la baraje și până aproape la bifurcația cu str. 7 Izvoare și este într-adevăr o problemă foarte gravă, nu a reușit să 

facă încă un  raport în acest sens pe care să-l disemineze colegilor consilieri și executivului, menționând că a 

realizat niște măsurători de fund de albie, de talveg, pe care nu a reușit să le proceseze încă, dar este o eroziune 

de fund de albie de peste 3 m în unele zone, sunt niște arbori de 130 de ani care efectiv stau în aer, mai au câteva 

rădăcini prinse în mal, iar 3 m la un nivel de albie de 4-5 m lățime mobillizează și în stânga și în drepta văii tot 

terenul, sunt alunecări de teren de peste 2000 m3 fiecare și nu se vor opri, iar la o ploaie torențială va fi dezastru, 

iar ceea ce s-a scurmat din cei  3 m, câteva mii mc sunt depozitați de apă  mai sus de ultimul baraj și orice viitură 

mai puțin puternică le poate mobiliza. În ceea ce privește alunecarea aceea  pe care a apreciat-o vizual, a blocat 

de tot valea, iarăși un volum foarte mare pe care apa îl va spăla, iar repercusiunile vor fi foarte grave, mai ales 

pentru casele de pe str. 7 Izvoare, de pe stânga la urcare, menționând că a făcut fotografii, o să trimită și 

măsurătorile și consideră oportun să se vină cu un specialist și să fie proiectate măcar niște diguri de pământ, 

fiind o acumulare foarte mare de aluviuviuni, care dacă va fi angrenată la vale, va creea probleme foarte mari. 

    Dumnealui mai spune că a observat că de 1 an toată zona din deal limitrofă a Municipiului Săcele a devenit 

pistă de motocros, s-a dus vestea că Jandarmeria Montană nu ia măsuri în această zonă, astfel încât se vine cu 

motociclete ca la concurs, ori în week-end aici sunt foarte mulți turiști și se circulă cu motociclete neîmatriculate 

inclusiv pe străzi, pe Morii, pe Barbu Lautaru și nu va dura mult să se întâmple un incident grav și se adresează 

d-lui Primar pentru a notifica Jandarmeria Montană, Poliția Națională în acest sens. D-l consilier local spune că a 

văzut de câteva ori Jandarmeria Montană în zonă, dar nu a sesizat nici o reacție din partea acestora. 

    D-l Florescu Marius întreabă dacă nu se poate acorda gratuitate săcelenilor pentru Canionul 7 Scări, așa cum 

se procedează în alte părți. 

   D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că trebuie să laude inițiativa domnului Primar de a monta rastelul de 

biciclete din fața Primăriei și consideră oportună montarea unuia și la Serviciul Impozite și Taxe Locale și la 

școală. 

    D-l Viceprimar spune că acesta este montat din anul 2015. 

    D-na Paniti Izabella spune că a observat că s-a reparat și că ar fi oportune și la școli. 

    D-l Viceprimar spune că școlile primesc rasteluri de biciclete de la Inspectoratul Școlar în perioada imediat 

următoare, există un program derulat prin Inspectorat în acest sens. 

   D-l Președinte spune că știe din surse sigure că anumite cadre didactice se opun acestei inițiative. 

   D-na Stoica Gabriela spune că are cunoștință de existența unui regulament de ridicare a autoturismelor care 

staționează de mult timp, astfel de autoturisme sunt și în Cart. Ștefan cel Mare, acestea fiind în stare avansată de 

degradare și staționează de mult timp. 

    D-l Primar spune că sunt două variante, astfel dacă sunt locuri de parcare care sunt plătite, nu se poate acționa, 

dar dacă sunt staționate pe locuri aparținând domeniului public, trebuie fotografiate și Poliția Locală va trimite o 

notificare în acest sens proprietarilor care au termen de 10 zile să-și mute mașina, menționând că până acum s-au 

ridicat peste 60 de mașini, mare parte și le-au ridicat singuri. 

   D-l Președinte spune că a văzut și dumnealui astfel de autoturisme în Cart. Șefan cele Mare, una a devenit 

practic loc de depozitare de diverse lucruri, sens în care în Brașov se solicită și existența ITP-ului.  

   D-l Crețu Valentin ia cuvântul și spune că de câteva zile la ieșirea din Săcele, indicatorul de ieșire din  

localitate este pe punctul de a cădea. Dumnealui mai spune că ar trebui tratată cu prioritate tăierea ierbii din zona 

parcurilor și a grădinițelor.  

   D-l Gâdea Sorin spune că parcurilor s-au cosit în totalitate. 

   D-l Primar spune că în maxim 10 zile va fi cosită iarba la toate școlile, se va realiza acest lucru până la 

încheierea anului școlar. 

   D-l Crețu Valentin spune că str. Armata Română s-a umplut iar de gropi, care se tot refac anual. 

   D-l Primar spune că pe strada în cauză sunt spargeri foarte dese la rețeaua de apă potabilă, Compania Apa 

intervine și de aici rezultă gropile, asta până se va reface rețeaua de apă potabilă. 

    D-l Crețu Valentin mai spune că cei care realizează lucrări pentru reabilitarea zonelor în care s-a efectuat 

iluminatul public în Cartierul Ștefan cel Mare și-au lăsat utilajele în mijlocul drumului și ar trebui atenționați să 

nu o mai facă.  
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   D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune, în completarea celor menționate de d-l consilier local Crețu 

cu privire la cositul ierbii, că nu este vorba doar de iarba de la școli, ci și de cea din stânga și dreapta drumului, 

întrucât sunt zone în care a ajuns și la 1 m. 

    D-l Primar întreabă dacă d-l consilier local se referă la anumite zone, punctual. 

    D-l Paraipan George Horațiu spune că se referă la str. Morii.     

    D-l Primar spune că se face în fiecare an pe strada de care face vorbire d-l consilier local Paraipan, se va 

realiza și în acest an, dar după finalizarea cositului la școli și grădinițe. 

    D-l Gâdea Sorin spune că, luând în discuție regulamentul de salubritate în oraș, care a fost votat de către 

Consiliul Local, în dreptul proprietăților trebuie să-și cosească fiecare în parte. 

    D-l Viceprimar spune că proprietarii au obligația întreținerii zonei verzi din fața casei. 

    D-na Coman Felicia ia cuvântul și spune că cetățenii care locuiesc pe str. Poiana Angelescu doresc montarea 

unor limitatoare de viteză, întrucât se circulă cu viteză mare. 

    D-l Primar spune că trebuie făcută o solicitare în acest sens, întrucât trebuie să intre în comisia de circulație. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că aceeași situație este și pe str. Canalului. 

    D-l Jitaru Gheorghe ia cuvântul și spune că s-a înregistrat o sumă record pentru alocarea unui loc de parcare, 

în cadrul licitației pentru locurile de parcare care a avut loc în cursul zilei de ieri, respectiv 4.000 lei și nu a fost 

singura sumă licitată peste prețul de pornire, ceea ce denotă că nu sunt suficiente locuri de parcare și trebuie 

găsite soluții viabile în acest sens, dumnealui mai spune că are cunoștință de câteva locuri unde s-ar putea 

amenaja parcări, dar unii cetățeni se opun.  

    D-na Secretar General spune că acest cuantum de 4.000 lei se plătește doar anul acesta, anul următor, se 

plătește normal. 

    D-l Primar spune că la Brașov s-a licitat anii trecuți 23 mii lei pentru un loc de parcare, care ulterior nu s-au 

plătit, trebuie văzut și la Săcele dacă se va achita această sumă și menționează că se vor crea locuri de parcare. 

     D-l Jitaru Gheorghe spune că pe anumite străzi ale municipiului mașinile sunt parcate pe ambele sensuri, 

îngreunând circulația, în timp ce curțile sunt goale, ceea ce nu este în regulă și consideră că Poliția Locală 

trebuie să ia măsuri în acest sens. Dumnealui mai spune că s-a asfaltat în zona magazinului Glumy, dar trotuarul 

alipit de clădirea în cauză nu a fost reabilitat. 

    D-l Viceprimar spune că cei care au participat la dezbaterile referitoare la întocmirea strategiei de dezvoltare, 

unde s-a prezentat Planul de mobilitate și transport, au putut vedea că, în ultimii 4 ani numărul mașinilor 

înmatriculate a crescut cu mii, ceea ce reprezintă o problemă, iar sancționarea celor care își țin mașina în fața 

casei, unde există spațiu suficient, iar configurația locului o permite și nu contravine Codului Rutier, nu este 

justificată, dar sunt și străzi care efectiv au devenit parcări și aici ar fi de competența Poliției Naționale să 

intervină. 

    D-l Primar spune că trebuie montate indicatoare cu parcarea interzisă pentru a se putea interveni.     

    D-l Munteanu Gheorghe spune că se impune reabilitarea scărilor și a balustradei din zona magazinului Glumy.  

    D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că a discutat și cu cei de la Biroul Administrativ, astfel la Școala 

Gimnazială nr. 5 s-a semnalat prezența șerpilor, se vehiculează că ar fi vipere și nu știe dacă firma care se ocupă 

cu deratizarea ar putea lua măsuri, întrucât riscurile sunt mari. 

    D-l Gâdea Sorin spune că nu au voie să intervină cei de la deratizare.  

    D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că sunt mai multe proiecte de hotărâre privind realizarea anumitor 

investiții, a documentațiilor tehnico-economice și dorește să-l întrebe pe d-l Primar dacă se are în vedere 

depunerea și a altor proiecte, dacă se lucrează la  ceva anume în acest moment. 

   D-l Primar ia cuvântul și spune că proiectele pe GAL sunt depuse, suntem în faza de contractare și 

precontractare, probabil în următoarele 2 luni se vor semna toate, s-au depus pentru finanțare proiectele pe 

PNNR, în perioada următoare se va încheia un contract pentru digitalizare, de 2,4 mil lei, s-au aprobat și cele 

două proiecte depuse pe programul Anghel Saligny, apă-canal pe 9 străzi, cu o valoare de 14 mil lei, motiv 

pentru care s-au scos din anexa pentru împrumut acele obiective și s-au introdus altele, în speță câteva străzi 

pentru a le moderniza și se vor încheia, în perioada următoare mai multe proiecte pe fonduri guvernamentale și  

europene. Dumnealui menționează că s-a luat din nou în calcul, probabil că acum va fi cu succes, construirea 

unui corp nou de școală la Școala Gimnazială nr. 5, proiect foarte mare,  de 7 mil euro, prin Compania de 

Investiții, astăzi s-au actualizat niște indicatori pentru Compania Apa, cei de acolo deja au transmis documente 

pentru a le emite documente de autorizare de construire, este un proiect mare, pentru apă-canal la nivelul 

întregului municipiul, cu o valoare foarte mare și că au existat și proiecte legate de Spital, se va semna un 

contract în câteva zile cu DSP pentru achiziționarea de echipamente medicale cu o valoare de 7,6 mil lei, a fost 
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pus în funcțiune aparatul de radiologie și va urma și CT-ul  și specifică că vor urma câtiva ani cu investiții 

majore, în special  pe zona de infrastructură.       

    D-l Gîndac Nicolae ia cuvântul și ridică problema canalizării de lângă școală, la coborârea pe str. Amurgului. 

    D-l Primar spune că se are în vedere. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă, referitor la problema șerpilor, personal văzând două vipere, dacă există ser 

antiviperin la Spitalul Municipal Săcele. 

    D-l Primar spune că sunt mereu 4, acestea fiind perisabile și trebuie să fie înlocuite la 30 de zile. 

    D-l Medianu Gheorghe spune că a rămas o balustradă montată de cei de la drumurile naționale înspre intrarea 

în Cart. Electroprecizia, unde se revine la circulația pe ambele sensuri. 

    D-l Președinte spune că vizavi de cimitirul din Joseni, spre ocolitoare, între trotuar și drum este o groapă unde 

se adună apa și ar trebui rezolvată această situație. 

   D-l Primar ia cuvântul și spune că vor avea loc câteva activități premergătoare Zilei Copilului, astfel începând 

cu sâmbătă, până săptămâna următoare va fi ,,Săptămâna Copiilorˮ la Săcele, pe 2 iunie este Ziua Eroilor și se 

reia tradiția acestui eveniment cu onoruri militare și tot ce presupunea aceasta, referitor la următoare ședință 

ordinară, nu s-a stabilit încă dacă va avea loc în ultima sau penultima săptămână din luna. 

     D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:45. 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

   JÓNÁS ANDRÁS 

 

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

                   

 

                                                               

 


